
 Číslo materiálu : 4/2019 

Komise: Komise pro bezpečnost Rady města Kutná Hora 

Datum :   8. 10. 2019, v 16:00 hodin 

Přítomni: 

 

 

Hosté: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Mgr. Vojtěch Smetáček, PhDr. Iva Pospíšilová, Josef Kraus, MUDr. Jan Havlovic, 

Jiří Hlavinka, Kateřina Špalková, Denisa Kleinová, Marie Pipková 

 

Ing. Václav Mareček, Mgr. Petra Holíková, Josef Viktora, Mgr. Vít Šnajdr 

Josef Sova, Petr Pokorný, Bc. Petr Rychtář 

Milan Zelený, Marie Janásková 

Člen RM: Josef Kraus 

Příští jednání: 26. 11. 2019 od 16 hod. 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z Komise pro bezpečnost ze dne 8. 10. 2019 

 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 

1. Zahájení, přivítání, prezence 

2. Jednání 
______________________________________________________________________________ 

 

1. Zahájení, přivítání, prezence 

  

Předseda komise přivítal členy, proběhla debata o nepřítomnosti některých členů komise – připravit 

návrh na odvolání členů za jejich opakované nepřítomnosti. 

 

2. Jednání 

 

- Ing. Mareček – Dne 2.10. šel návrh do RM pro koupi nového služebního vozidla. Výběrové řízení je 

komplikovanější z důvodu homologovaného sledovacího zařízení ve vozidle (provádí jen zn. Škoda), 

po projednání nakonec vybrána Škoda Octavia Combi. Nejstarší služ. vozidlo Škoda Roomster bude 

fungovat jako záložní vozidlo. 

 

- Mgr. Smetáček – shrnul bezpečnostní situaci v KH – stále je obecně bezpečnostní situace v KH 

velmi dobrá. 

 

- Ing. Mareček – shrnul personální situaci u MP – 23 tabulkových míst (strážník)  

- 3 (vedoucí pracovníci), 

- 3 (mateřská dovolená), 

- 2 (dlouhodobá pracovní neschopnost Sova, Ptáček), 

- 1 pracovník (odešel v rámci výběrového řízení na MÚ zkušební komisař Pěgřímek). 

Celkový počet momentálně služby konajících strážníků v terénu je 14 osob. 

12 „přechodářů“, možná nastoupí nový strážník k 1.1.2020 (po 2 letech vyhlášeného VŘ), zbývá ještě 

lékařské vyšetření a uplynutí výpovědní lhůty v jeho současném pracovním poměru. 

Dále shrnul TČ – více zákroků oproti minulému čtvrtletí. Je třeba propagovat „Bezpečné město“ 

kvůli užitečným informacím a radám občanům (působí i na Facebooku). Přestupky při průjezdu 

úsekovým měřením v Malíně stále klesají. 



 

- PhDr. Pospíšilová – poukázala na problém nepřítomnosti žen-strážnic na rodičovské dovolené, tedy 

3 roky nepřítomnosti – na MÚ se běžně bere na tuto dobu za úředníka záskok. 

 

- Ing. Viktora – na vedení chodí více pochval na MP, nežli stížností. Vždy je konzultováno s Ing. 

Mgr. Marečkem. 

 

- pí. Špalková – vznesla dotaz ohledně festivalu Creepe Teepe 

- Ing. Mareček – na tuto událost letos bylo minimum oznámení, stížností na nepořádek, k rušení 

nočního klidu nedošlo. 

 

Byla rozebrána problematika zákazu podomního prodeje vs. podomní prodejci energií (zaznamenány 

aktivity prodejců Bohemia Energy a ČEZu). 

 

- p. Kraus – Požádal o vyjádření stanoviska, k již doporučenému záměru pořídit úsekové měření 

v Kouřimské ulici. Vysvětlil novou připomínku a úkol vzešlý z jednání Dopravní komise, kde se 

projednávala možnost přemísťování úsekového měření v Malíně i na jiné vytipované úseky (ul. 

Masarykova, Hrnčířská, Kouřimská aj.). Byly diskutovány nevýhody, především finanční náročnost, 

která by kvůli kalibraci zařízení byla vysoká. V současnosti je TOOI poptávána cena za přemístění u 

dodavatele zařízení. Poté bude nutné přijmout v obou komisích konečné rozhodnutí a radě předložit 

doporučení. 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

BK doporučuje nákup nového služebního vozidla pro Městskou policii. 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal: Mgr. Petra Holíková 

Elektronicky ověřil: Mgr. Vojtěch Smetáček 


